
 

 

Årsberetning for  
Sarpsborg Arbeiderparti  

2015 – 2016 
  



Side 2 av 35 

 

Innhold 
 

1 Innledning .............................................................................. 3 

2 Tillitsvalgte ............................................................................ 3 

3 Styrets arbeid ........................................................................ 5 

4 Representantskapet ............................................................... 6 

5 Årsberetning fra bystyregruppa .............................................. 7 

6 Budsjettutvalget .................................................................... 9 

8 Studieutvalget ....................................................................... 9 

9 Samarbeidskomiteen ............................................................. 9 

10 Arbeiderlagas beretninger: ................................................... 10 

Årsberetning for Sentrum Arbeiderpartilag 2015 .......................... 11 

Årsberetning for Tune Arbeiderpartilag 2015 ................................ 14 

Årsberetning for Borgen Arbeiderlag 2015 .................................... 20 

Årsberetning for Hafslundsøy Arbeiderlag 2015 ............................ 23 

Årsberetning for Navestad Arbeiderlag 2015 ................................ 26 

Årsberetning for Varteig og Ise Arbeiderlag 2015 .......................... 27 

Årsberetning for Søndre Skjeberg ................................................. 29 

Årsberetning for AUF 2015 ........................................................... 32 

Regnskap 2015 ............................................................................. 33 

Kapitalkonto «Fondsregnskap» 2015 ............................................ 34 

Budsjett 2016 ............................................................................... 35 

 

 
 
  



Side 3 av 35 

 

1 Innledning 
 

Årsmøteperioden 2015-2016 har vært en aktiv tid for Sarpsborg Arbeiderparti. 
Forberedelsene til, og gjennomføringen av kommunevalget 2015 krevde mange mennesker i 
aktivitet.  Valgkampen ble da også preget av at mange deltok, og at ansvaret for 
arrangementene var fordelt på flere lag og flere personer.  Dette var positivt. Totalt 
gjennomførte Sarpsborg Arbeiderparti 86 arrangementer, med over 100 frivillige. 
Valgresultatet gjenspeilte også innsatsen og den høye tilliten partiet har i befolkningen. 
Sarpsborg Arbeiderparti fikk ved kommunevalget 2015 rent flertall i bystyret. 
 
Sarpsborg Arbeiderparti hadde ved årsskiftet 31.12.2015, 470 medlemmer med betalt 
kontingent. Det er en økning på 7 fra forrige år. Det er registrert ytterligere 37 medlemmer 
uten gyldig kontingent. Det er innmeldt 34 nye medlemmer i 2015, alle har betalt 
kontingent.  
 
Styret har i løpet av perioden hatt 12 møter. Arbeidet i styret har vært godt, med gode 
diskusjoner, høy deltakelse og regelmessige møter. Laget har vært aktive på sosiale medier 
og har jobbet aktivt med å skolere medlemmene.  
 
Partiet har god økonomi og god økonomistyring. 
 

2 Tillitsvalgte 
 

Partistyret 2015-2016: 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Følgende tiltrer styret: AUF (med fulle rettigheter), ordfører, gruppeleder, 
fylkestingsrepresentanter, leder i LO Sarpsborg.  

Verv Fnavn Enavn Lag 

Leder Fredrik Bjørnebekk Sentrum 

Nestleder Nina Tangnæs Grønvold Tune 

Sekretær Lisbeth Nesteng Tune 

Kasserer Anne-Gro Pedersen Sentrum 

Studieleder Trine Jørgensen Hafslundsøy 

Kvinnepolitisk ansvarlig Naima Alasow Sentrum 

Styremedlem Anwar Poya Tune 

Styremedlem Steinar Haakenstad Sentrum 

Styremedlem Stian Jensen Sentrum 

Styremedlem, vara Anne Ragnhild Hasle Borgen 

Styremedlem, vara Morten Gressum Varteig og Ise 

Styremedlem, vara Kjersti Tharaldsen Navestad 

Styremedlem, vara Steinar  Bodahl Borgen 

Styremedlem, vara Christin Knold Hansen Hafslundsøy  
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Delegater til Østfold Arbeiderpartis årskonferanse 21. mars 2015  (Scandic hotell, Fr.stad) 
 
Nina Tangnæs Grønvold 
Sindre Martinsen-Evje 
Lisbeth Nesteng 
Anwar Poya 
Anne Gro Pedersen 
Tor Egil Brusevold 
Trine Jørgensen 
Morten Gressum 
Hanna Kardoley 
Stian Jensen 
Therese Thorbjørnsen 
Tor Erik Forsberg 
Linda Engsmyr 
Andreas Lervik 
Anne Ragnhild Hasle 
Chiga Bisimwa 
 
Vara: 
Sofie Tømmerås Lyshagen 
Svein Larsen 
Oddbjørg Strømme 
Kai Robert Johansen 
Kjersti Tharaldsen 
Christin Knold Hansen 
Steinar Haakenstad 
Elise Waagen 
Steinar Bodahl 
 
 
Representanter til Østfold Arbeiderpartis representantskap: 
 
Nina Tangnæs Grønvold 
Sindre Martinsen-Evje 
Svein Larsen 
Anne Gro Pedersen 
Thor Erik Forsberg 
Hanna Kardoley 
 
Vara: 
Lisbeth Nesteng 
Linda Engsmyr 
Anwar Poya  
Trine Jørgensen 
Andreas Lervik 
Styret har hatt fullmakt til å supplere varalisten ved behov  
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Revisorer: 
Tone Ingesen 
Per Hugo Samuelsen 
 
Vara: 
Aage Willy Elstrøm 
Rebecca Skauge 
 
Samarbeidskomiteen LO – AP: 
 
Leder Sarpsborg Arbeiderparti  personlig vara: gruppeleder 
Nestleder Sarpsborg Arbeiderparti  personlig vara: kasserer 
Ordfører     personlig vara: varaordfører 
 
 
AOF Østfolds årsmøte og representantskap: 
 
Fredrik Bjørnebekk 
Nina Tangnæs Grønvold 
 
Vara: 
Inger-Christin Torp 
Lisbeth Nesteng 
 
Oscar Torp Heimen: Trine Jørgensen og vara Anne Gro Pedersen 

3 Styrets arbeid 
 
Styret har i løpet av perioden hatt 9 møter. Arbeidet i styret har vært godt, med gode 
diskusjoner, høy deltakelse og regelmessige møter. Laget har vært aktive på sosiale medier 
og har jobbet aktivt med å skolere medlemmene.  
 
Styrets arbeid har vært fordelt til de forskjellige medlemmene gjennom råd og utvalg som 
har arbeidet innen forskjellige områder. Styret har nedsatt forhandlingsutvalg, valgkomite 
for fordeling av plasser i bystyregruppa og budsjettutvalg. Styret nedsatte 9 grupper i forkant 
av valget til å jobbe frem manifester for ulike områder. Dette resulterte i en utdypning og 
konkretisering av partiets politikk frem mot kommunevalget. 
 
Oppfølging av nye medlemmer og innbetaling av kontingent har hatt stort fokus. Styret 
vurderer at det i årene fremover fortsatt bør være stort fokus på rekruttering av nye 
medlemmer. Dette bør kombineres med regelmessige skoleringer for både nye og gamle 
medlemmer. 
 
Styret har gjennom hele årsmøteperioden brukt arbeidsgrupper for å forberede og supplere 
styrets arbeid. Dette har resultert i at flere medlemmer har kunne deltatt i arbeidet. Styret 
vurderer at dette også har vært positivt for å få frem bredden i partiet vårt. 
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4 Representantskapet 
 
Det har i perioden vært avholdt 6 møter i representantskapet. Med få unntak har 
dokumentene vært utsendt på forhånd. Følgende har vært behandlet: 
 
22.04.2015 

 Kulturskole og bibliotek 

 Kommunereform 

 Tiggerforbud 

 Samferdselsløsning over Glomma 

 Manifester 
 
21.05.2015 

 Skolekapasitetsplan 

 Arealplan 

 Manifester 
 
10.06.2015 

 Oppfølging av valgresultat 
Valgt: 
i) Forhandlingsutvalg 
ii) Valgkomte for fordeling av bystyregruppa og frikjøp 
iii) Budsjettutvalg 
 

 
13.10.2015 

 Forhandlingsutvalgets forslag til samarbeidsavtaler 

 Konstituering av bystyret etter valget 
 

 
05.11.2015 

 Kommunens Handlingsplan 2016-2020 og budsjett 2016 

 Norsksenter, bibliotek, kulturskole, samfun-sentrumsutvikling 
 
03.12.2015 

 Kommunens Handlingsplan 2016-2020 og budsjett 2016 

 Valg av valgkomité 
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5 Årsberetning fra bystyregruppa  
 
Gruppa har i perioden bestått av følgende medlemmer:  
Sindre Martinsen-Evje, Linda Marie Engsmyr, Svein Larsen, Elise Waagen, Elsie Anita Brenne, 
Tor Egil Brusevold, Sofie Tømmerås Lyshaugen, Steinar Haakenstad, Chiga Bisimwa 
Nygamugira, Fredrik Bjørnebekk, Grethe-Lise Lunde Ingerø, Morten Gressum, Thor Erik 
Forsberg, Trine Jørgensen, Rolf Egil Lunde, Therese Thorbjørnsen, Bjørn Hansen Lysås, Line 
Bunes Olsen, Solveig Victoria Jacobsen og Thor Pinaas. 
 
Varamedlemmer (som har møtt på ett eller flere bystyremøter):  
Stig Aimar Hansen, Per Hugo Samuelsen, Lisbeth Nesteng, Hilde Bärnholdt Olsen,  
Åge Langeland, Stein Erik Haglund. Åge Willy Elstrøm, Eva Flatland, Kjersti 
Taraldsen, Arild Karlsen og Gunnar Buvik. 

Etter valget i september har gruppa hatt følgende sammensetning: 
 
Medlemmer: Sindre Martinsen-Evje, Linda Marie Engsmyr, Svein Larsen, Elise Bjørnebekk-
Waagen,Tor Egil Brusevold, Trine Jørgensen, Steinar Haakenstad, Fredrik Bjørnebekk-Waagen, 
Therese Thorbjørnsen, Chiga Bisimwa Nygamugira, Naima A. Alasow, Sofie Tømmerås 
Lyshagen, Klaus Lintho, Kenan Santic, Finn Arne Solberg, Stig A. Hansen, Stian Jensen, Grethe-
Lise Lunde Ingerø, Christin Knold Hansen, Christer Solheim Ryen, Per Hugo Samuelsen, Line 
Bunes Olsen 
Varamedlemmer (10 første): 
Petur Haldorson, Lisbeth Nesteng, Solbjørg Lervik, Karin Brenden Korneliussen, Thor R. 
Pinaas, Eva K. Yssen, Nils Jørgen Derbakk, Jørund A. Wangberg, Lisbeth Bakke, Arild Karsen 
 
Gruppestyret har i perioden frem til valget 2015 bestått av: 
 
Svein Larsen   Gruppeleder 
Linda Engsmyr   Nestleder 
Trine Jørgensen  Sekretær 
 
Gruppestyret består etter valget 2015 av: 
 
Svein Larsen   Gruppeleder 
Elise Bjørnebekk-Waagen Nestleder 
Trine Jørgensen  Sekretær 
Stig A. Hansen   Medlem 
Therese Thorbjørnsen Medlem 
 
Møter: 
Det har i perioden blitt avholdt 8 ordinære gruppemøter i forbindelse med bystyremøtene. 4 
av disse med ny gruppe. Gruppa har også hatt møte rundt enkeltsaker, da gjerne i 
forbindelse med gruppemøtene til plan- og økonomiutvalget. 
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Politisk Ledergruppe: 

Det har vært avholdt møter i det PL (politisk ledergruppe), som består av gruppeleder, 
partileder, ordfører, varaordfører og komitélederne. Møteplassen har blitt opplevd som 
nyttige for å koordinere saker, og for å drøfte organiseringen av det daglige politiske arbeidet. 

Komiteene: 

Gruppene i de ulike komiteene har også avholdt gruppemøter i forkant av sine komitemøter, 
i fellesskap med våre samarbeidspartier SP, Krf, MDG og SV. Plan og økonomiutvalgets gruppe 
har avholdt gruppemøter i forkant med SP og Krf. 

Gruppestyret: 

Etter valget har det vært avholdt to møter i gruppestyret. Det har vært diskutert kjøreregler 
for gruppa, opplæring og arbeidsform for gruppestyret. 

 Saker: 

Bystyret behandler svært mange saker i løpet av et år. Ved siden av Handlingsplan 2016 – 
2019, årsbudsjett 2016 kan vi nevne: arealplanen, ny bru over Glomma, kommunedelplan 
folkehelse, helsehus, barnehageutbygging, flere lærlinger i byggebransjen, . 

Media: 

Bystyregruppa har markert seg positivt i media i forbindelse med mange saker f.eks, god 
økonomisk styring i Sarpsborg, bypakke Nedre Glomma, ny bru over Glomma, helsehuset. 
Det bør også nevnes at Ordføreren stadig er ute i media med positive saker om byen vår! 

Noen har også vært aktive på leserbrevsiden.  Det er imidlertid behov for at enda flere av 
medlemmene gjør seg synlige i media, og skriver flere leserbrev. 

Noen medlemmer av gruppa er aktive på hjemmesiden og Facebook.  Medlemmene har blitt 
flinkere til å bruke disse arenaene for å bli mer synlige.  

Frikjøpsordningen: 

Frikjøpsordningen har fortsatt fungert bra og for Arbeiderpartiets gruppe har det gjort så det 
har blitt en økning i den politiske deltagelsen i kommunen. I perioden ble frikjøpet totalt sett 
øket. En ny revidering av godgjøringsreglementet er i gang. Vi tar sikte på en moderat økning.   

Konklusjon: 

Gruppa har engasjerte og positive medlemmer som ikke har vært redde for å gjøre en jobb, 
det være seg på talerstolen, i media, eller med å gyve løs på de store bunkene med 
saksutredninger. Medlemmene er sultne på å drive politikk og på å ha innflytelse. Vi er stort 
sett samkjørte og proffe i bystyremøtene, ryddige, konstruktive og engasjerte i gruppa. 
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Vi har allikevel mye å ta tak i. Vi kan bli mye mer bevisst på hvordan vi bruker ulike medier, 
og hvordan vi skal kommunisere med innbyggerne. Ikke minst må vi bli enda bedre på å 
kommunisere oss imellom, bruke hverandres kompetanse og gjøre hverandre gode.  

Avslutningsvis vil vi si at vi er stolte over at vårt arbeid! Vi har kommet langt på vei, og vi skal 
løse mange oppgaver fremover i fellesskap!  

Gruppestyret 

6 Budsjettutvalget 
Partiet budsjettutvalg har bestått av representanter for bystyregruppa og partiet. Utvalget 
har på bakgrunn av innspill og forhandlinger med samarbeidspartiene utarbeidet et forslag 
på kommunebudsjett og handlingsplan for Sarpsborg kommune til partistyret. Partistyret 
fremmet deretter sitt budsjettforslag til representantskapet for behandling. 

 

8 Studieutvalget 
 
Studieutvalget har i årsmøteperioden bestått av Trine Jørgensen og Inger-Christin Torp.  Det 
ble laget forslag til handlingsplan for 2015. 
Det er avholdt 2 møter i perioden, men studieutvalget har hatt god kontakt pr. telefon og 
mail. 
Trond Giske hadde opplæring med oss 8. oktober i bystyresalen med tema «skolepolitikk». 
16. og 17. januar deltok det 33 deltakere på felles politisk samling på Laholmen i Strømstad, 
med fokus på Pilotkommuneprosjektet og sentral valgkamp, politisk regnskap, Program 2015 
– 2019 og ikke minst den lokale og fylkeskommunale valgkampen. 
30. – 31. oktober deltok 27 deltakere på folkevalgtopplæring. Temaene var den politiske 
situasjonen ved Stein Erik Lauvås, samarbeid med fylkespolitikere v/Andreas Lervik og Svein 
og Fredrik tok for seg politisk behandling av saker i Sarpsborg.   
Mange av våre medlemmer har deltatt på Østfold Arbeiderparti sine kurs.  Det har vært kurs 
for nye medlemmer, og i sosiale medier. Ordførerskolen er også gjennomført med 31 
deltakere.  

 

9 Samarbeidskomiteen 
Samarbeidskomiteen har i løpet av årsmøteperioden hatt flere møter. Disse har vært preget 
av godt oppmøte fra både Ap, LO, Fellesforbundet og Fagforbundet sine representanter. Det 
fagligpolitiske samarbeidet er godt. Valgkampen 2015 og kommunebudsjettet er to saker 
som har hatt stort fokus.  
 
Parallelt med arbeidet i samarbeidskomiteen har både partiet og bystyregruppa hatt dialog 
med tillitsvalgte og fagforeninger om aktuelle spørsmål i kommunen. Blant disse kan blant 
annet nevnes kommunens anskaffelsesreglement for byggprosjekter som Østfold 
fagforening har tatt kontakt om.  
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10 Arbeiderlagas beretninger: 
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Årsberetning for Sentrum Arbeiderpartilag 2015  
 

 
Laget hadde ved årsskiftet 2015-2016 i alt 149 medlemmer. I forhold til foregående år er 
dette en økning på 2 medlemmer. 
 
Styret har i årsperioden bestått av følgende: 
Leder: Andreas Lervik 
Nestleder: Therese Thorbjørnsen 
Kasserer: Anne-Gro Pedersen 
Sekretær: Lisbeth Bakke 
 
Medlemmer 
1. Åge Langeland 
2 .Ingelinn Buvik 
3. Stian Jensen 
 
Varamedlemmer: 
1. Roar Bjerke 
2. Egil Schjolden 
3. Solbjørg Lervik 
4. Eva Yssen 
5. Fredrik Bjørnebekk-Waagen 
6. Sofie Tømmerås Lyshagen 

 

Revisorer: Reidun Andreassen vara: Freddy Stenholt 

1 representant (fra laga) til AOF: Andreas Lervik  

 
Medlemmer til representantskapet: 

Andreas Lervik 
Therese Thorbjørnsen 
Stian Jensen 
Anne-Gro Pedersen 
Aage Langeland 
Lisbeth Bakke 
Egil Schjolden 
Ingelinn Buvik 
Roar Bjerke 
Solbjørg Lervik 
Gunnar Buvik 
Eva Yssen 
Klaus Lintho 
Sofie Tømmerås Lyshagen 
Bjørn Korsmo 
Aase Aastorp 
Steinar Haakenstad 
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Vararepresentanter: 

Ingerlise Bråthen 
Stein Haglund 
Freddy Stenholt 
Thor Erik Forsberg 
Fredrik Bjørnebekk 

 

Valgkomite: 

Anne-Gro Pedersen, Solbjørg Lervik, Roar Bjerke og Stian Jensen 

 

Møtevirksomheten i årsmøteperioden: 

Styremøter: 

Det er i perioden avholdt 10 styremøter, to medlemsmøter og et julemøte.  

 

Styrets arbeide: 

Styret har i perioden jobbet med: 
-bibliotek/ kulturhus 
- sentrumsplanen 
-byutvikling 
-kulturutvikling 
-valgkamp 2015 
-kriminalitetsforebyggende arbeid 
 

Medlemsmøter: 

Saker som er behandlet: Det har vært avholdt to medlemsmøter i tillegg til julemøtet i perioden.  
 
Vårt første medlemsmøte ble avholdt i mars. Her var tema Østre bydel og kulturell 
sentrumsutvikling. Vi hadde en byvandring i forkant av møtet med utgangspunkt i Kirkegata skole. 
Andreas Lervik ledet oss gjennom bydelen der vi fikk se hva som har blitt gjort av utbedring og 
forskjønning av enkelte områder. Vi fikk også se at deler av bydelen har stort behov for renovering. 
Etter vandringen hadde vi besøk av Steinar Haakenstad som innledet om kulturell sentrumsutvikling.  
 
I mai hadde vi et medlemsmøte der Kai Andersen, kriminalsjef ved Sarpsborg politistasjon, innledet 
om bysikkerhet og kriminalitetsforebyggende arbeid i Sarpsborg. Han snakket også om 
organiseringen av Østfold politidistrikt.  
Vi hadde også innkalt til og planlagt en byvandring i september, men dette ble avlyst da ingen 
medlemmer utover styret møtte. 
 
Julemøte ble avholdt i desember. Der hadde vi Lene Simensen Rød, enhetsleder ved Helsehuset, som 
innleder. Hun kunne fortelle om det nye helsehusets tilbud og funksjon og om videre planer og 
visjoner for fremtiden.  
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Valgkampen 2015: 
Sentrum arbeiderpartilag har hatt ansvar for og gjennomført 5 husbesøk i valgkampen, hhv. 
på Alvim, Brevik, Østre Bydel, Kulås Øst og Sandesundsveien, Storgata og Dronningens gate. 
Vi har også hatt ansvar for stands på Kurland, Amfi Borg og Torvet. I tillegg har styrets 
medlemmer vært på andre lags husbesøk og stands i tillegg til det som har vært i regi av SAP.  
Folkevalgte. 
Blant lagets tillitsvalgte har disse hatt følgende verv i folkevalgte organer: 
Andreas Lervik 
Anne-Gro Pedersen 
Therese Thorbjørnsen 
Fredrik Bjørnebekk-Waagen 
Klaus Lintho 
Steinar Haakenstad 
Stian Jensen 
Solbjørg Lervik 
Lisbeth Bakke  
Sofie Tømmerås Lyshagen 
Kenan Santic 
 
Styrets sammenfatningsvise konklusjon: 
 
Sentrum arbeiderpartilag er et aktivt lag som ønsker å sette dagsorden og engasjere våre 
medlemmer i aktuelle lokalpolitiske saker. Dette gjør vi blant annet ved å arrangere åpne 
medlemsmøter med dagsaktuelle temaer og dyktige innledere. Vi er godt representert på 
møtene i representantskapet og kommer med gode forslag. Videre har vi representanter 
som er godt synlige i media både gjennom leserinnlegg og intervjuer og uttalelser. Styret er 
meget fornøyd med medlemmenes innsats under valgkampen. Det var en engasjert og 
kampvillig gjeng som stilte opp på mange arrangementer for laget og partiet.  
 
Styret vil rette en spesiell takk til alle våre medlemmer som bidro til at vi fikk et fantastisk 
valgresultat i fjorårets valg. 
 
Sarpsborg 8. februar 2016 
 
Andreas Lervik                                                                                          Lisbeth Bakke 
Leder                                                                                                         Sekretær 
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Årsberetning for Tune Arbeiderpartilag 2015  
Godkjent på årsmøte 28.01.2016 
 
Tune Arbeiderpartilag har ved årsskiftet 31.12.2015 -  132 medlemmer med gyldig kontingent. 
Dette er en oppgang på 1 fra forrige år.   (13 nye - men mistet 12)  
 

Styret har i perioden bestått av: 
Leder:  Lisbeth Nesteng 
Nestleder:  Kai Robert Johansen 
Sekretær:  Charlotte Sørensen 
Studieleder:  Jørund Wangberg 
Kasserer: Arne Johan Holmé 
Styremedlem: Elisabeth Hatlem-Eriksson 
Styremedlem: Anwar Poya 
 
Varamedlem:  Elise Waagen 
Varamedlem:  Hilde B.Olsen  
 
Revisorer i perioden:   Vararevisorer:  
Oddbjørg Strømme   Tor Minge 

Jan Otto Strøm   Marit Iversen 

 
Representanter til AOF:   Vararepresentanter: 
Lisbeth Nesteng   Hilde B. Olsen 

Arne Johan Holmé   Kai Robert Johansen 

 
Medlemmer til Representantskapet i Sarpsborg Arbeiderparti i perioden: 

1. Lisbeth Nesteng (gjenvalg) 

2. Sindre Martinsen-Evje (gjenvalg) 

3. Elisabeth Hatlem-Eriksson (gjenvalg) 

4. Arne Johan Holmé (gjenvalg) 

5. Hilde B. Olsen (gjenvalg) 

6. Jon S. Ramo (ny) 

7. Linda Marie Engsmyr (gjenvalg) 

8. Kai Robert Johansen (gjenvalg) 

9. Elise Waagen (gjenvalg) 

10. Anwar Poya (gjenvalg) 

11. Oddbjørg Strømme (gjenvalg) 

12. Jørund Wangberg (gjenvalg) 

13. Charlotte Sørensen (ny) 

14. Arild Karlsen (ny) 

15. Nina Tangnæs Grønvold (gjenvalg) 
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Vararepresentanter: 
1. Eva Yssen (ny) 

2. Chiga Bisimwa (ny) 

3. Grethe Brusevold (ny) 

4. Bjørn Eriksen (gjenvalg) 

5. Line Olsen (ny) 

6. Jan Otto Strøm (gjenvalg) 

7. Anita Tanke (ny) 

8. Jan O. Engsmyr (gjenvalg) 

9. Marit Iversen (gjenvalg) 

10. Randi Simensen (ny) 

Medlemmer fra laget har blant annet, følgende verv -  før valget 2015: 
Sindre Martinsen-Evje Ordfører 
Linda M. Engsmyr  Varaordfører 
Elise Waagen   Medlem bystyret og Plan- og økonomiutvalget. 
Line Olsen   Medlem bystyret, nestleder i komiteen for Tjenesteutvikling   
Hilde B. Olsen   Vara bystyret, vara til komité for tjeneste utvikling. 
Arild Karlsen   Varabystyret. Leder kommunalt råd for mennesker  med nedsatt 
    funksjonsevne. 
Lisbeth Nesteng  Vara bystyret, medlem Landbruk og teknikk, vara Skattetakst- 
    nemnd for bolig 
Bjørn Eriksen   Sekretær i ØASP. Leder i overskattetakstnemnda for næring. 
Jan Otto Strøm  Leder for skattetakstnemnda for bolig. 
Arne Johan Holme  Varamedlem til Utvalg for landbruk og teknikk. 
Anwar Poya   Medlem av flerkulturelt råd og medlem i 17.mai komiteen 
Chiga Bisimwa   Medlem bystyret og nestleder av flerkulturelt råd. 
Tor Minge   Leder Eldrerådet 
 
Medlemmer fra laget har følgende verv  - etter valget 2015: 
Bystyret 
Medlemmer:      Varamedlemmer: 
Sindre Martinsen-Evje    Lisbeth Nesteng 
Linda Marie Engsmyr     Jørund Wangberg 
Elise Bjørnebekk-Waagen    Arild Karlsen 
Chiga Bisimwa Nyamugira    Margit Kristine Axelsen 
Christer Solheim Ryen    Charlotte Sørensen 
Line Bunes Olsen     Elisabeth Hatlem-Eriksson 
 
Plan- og økonomiutvalget 
Medlemmer:      Varamedlemmer: 
Sindre Martinsen-Evje     Elise Bjørnebekk-Waagen 
Linda Marie Engsmyr     Line Bunes Olsen 
 
Kontrollutvalg 
Varamedlemmer: Oddbjørg Strømme, Elisabeth Hatlem-Eriksson 
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Komité for tjenesteutvikling 
Medlemmer:      Varamedlemmer: 
Elise Bjørnebekk-Waagen – leder   Jørund Wangberg 
Line Bunes Olsen – nestleder    Arild Karlsen 
Chiga Bisimwa Nyamugira 
Christer Ryen 
 
Komité for samfunnsutvikling 
Varamedlemmer: 
Charlotte Sørensen 
Arild Karlsen 
 
Utvalg for landbruk og teknikk 
Medlemmer:  
Lisbeth Nesteng 
 
Øvrige utvalg, nemder og råd:  
FORHANDLINGSUTVALGET 
Linda M. Engsmyr - leder 
 
UTVALG FOR EIENDOM OG NÆRING 
Sindre Martinsen-Evje – leder 
Linda M. Engsmyr – nestleder 
 
UTVALG FOR HASTESAKER 
Medlemmer:    Varamedlemmer: 
Ordfører Sindre Martinsen-Evje  Varaordfører Linda Engsmyr 
 
SKATTETAKSTNEMND FOR BOLIG 
Lisbeth Nesteng - leder    Arild Karlsen 
 
ELDRERÅD - Representanter fra pensjonistorganisasjonene 
Tor Minge (Lande seniorklubb og 60 +) 
 
KOMMUNALT RÅD FOR MENNESKER MED NEDSATT FUNKSJONSEVNE 
Medlemmer:  
Arild Karlsen – leder.   
Line Olsen - nestleder 
 
FLERKULTURELT RÅD 
Varamedlemmer: Line B. Olsen  
 
NEDRE GLOMMA REGIONRÅD – SARPSBORG KOMMUNES REPRESENTANTER 
Medlemmer:      Varamedlemmer: 
Sindre Martinsen-Evje 
Linda M. Engsmyr     Elise Bjørnebekk-Waagen 
 
DRIFTSASSISTANSEN I ØSTFOLD IKS – REPRESENTANTSKAP – SARPSBORG KOMMUNE REPRESENTANT  
Varamedlemmer: Lisbeth Nesteng 
 
ØSTFOLD KOMMUNEREVISJON IKS – REPRESENTANTSKAP – SARPSBORG KOMMUNE REPRESENTANT 
Medlemmer:      Varamedlemmer: 
Sindre Martinsen-Evje     Linda M. Engsmyr 
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ØSTFOLD INTERKOMMUNALE ARKIVSELSKAP IKS – REPRESENTANTSKAPET – SARPSBORG KOMMUNES 
REPRESENTANT 
Medlemmer:     Varamedlemmer: 
Ordfører Sindre Martinsen-Evje    Varaordfører Linda M. Engsmyr 
 
BORG HAVN IKS – REPRESENTANTSKAPET – SARPSBORG KOMMUNES REPRESENTANT 
Medlemmer:     Varamedlemmer: 
Sindre Martinsen-Evje    Linda M. Engsmyr 
 
BORG HAVN IKS – STYRET – SARPSBORG KOMMUNES FORSLAG TIL REPRESENTANTER 
Medlemmer:     Varamedlemmer: 
Oddbjørg Strømme – nestleder   Elise Bjørnebekk-Waagen 
 
SARPSBORG FRIVILLIGSENTRAL KF – VALG AV STYRE (01.04.2016-31.03.2018) 
Omorganisert fra 01.01.2016 (sak i by 10.12.15 – nytt styre trer i kraft fra 04.04.2016 
 
SARPSBORG FRIVILLIGSENTRAL  
Varamedlemmer: Arild Karlsen 
 
OSLOFJORDENS FRILUFTSRÅD – SARPSBORG KOMMUNES REPRESENTANTER 
Varamedlemmer: Line Olsen 
 
SVINESUNDKOMITEEN – SARPSBORG KOMMUNES REPRESENTANTER 
Medlemmer: Linda M. Engsmyr 
 
INTERKOMMUNALT UTVALG MOT AKUTT FORURENSNING ØSTFOLD - REPRESENTANTSKAPET – SARPSBORG 
KOMMUNES REPRESENTANT 
Varamedlemmer: Lisbeth Nesteng 

 
 
Medlemsmøter.   
Laget arrangerte medlemsmøte/åpent møte i Landeparken i forbindelse med valgkampen og 
deltok sammen med Sarpsborg Arbeiderparti på felles medlemsmøte/juleavslutningsmøte i 
bystyresalen. På grunn av stor aktivitet i valg kampen har det ikke vært avholdt flere 
medlemsmøter i perioden. 
 
Styremøter.   
Det har blitt avholdt 4 styremøter i perioden. 
13.april, 28. mai, 17. Juni og 7, oktober 2015 og 11 januar 2016. 
 
Saker som er behandlet: 
Manifester til valgprogrammet til Sarpsborg Arbeiderparti 
Bibliotek/kulturhus saken - behandlet i representantskapet 22.04  
Valgkampplan 
Trafikk sikkerhet på ”RV 114 - Grålum-Greåker” 
Prosjekt” Ny glans til Tunevannet”  
Medlemsverving og kontingent arbeid 
 
1. mai 
Laget arrangerte revelje på Grålum, Greåker, og Jelsnes.  Musikk ved Greåker musikk korps og 
musikkorpset Harmonien.  Flere av medlemmene gikk i tog.  
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Valgkampen - høsten 2015 
 
Arrangementer  
Tune Arbeiderpartilag bidro aktivt i valgkampen til Sarpsborg Arbeiderparti. Vi hadde mange 
kandidater på valglisten til Sarpsborg Ap. Deriblant ordfører- og varaordførerkandidat. 
Valgkampen ble preget av at mange deltok, og at ansvaret for arrangementene var fordelt 
på flere forskjellige. Dette var positivt. Totalt gjennomførte Tune arbeiderpartilag følgende 
arrangementer: 
 

DATO AKTIVITET BESKRIVELSE 

11.09.2015 Postkasseaksjon Postkasseaksjon i Jelsnes 

08.09.2015 Husbesøk Husbesøk på Greåker 

05.09.2015 Valgkamp stand På Kiwi, Greåker 

03.09.2015 Husbesøk Husbesøk på Greåker 

31.08.2015 Husbesøk på Grålum Husbesøk 

26.08.2015 Åpent arrangement Åpent familiearrangement i Landeparken 

25.08.2015 Husbesøk Husbesøk på Lande 

18.08.2015 Husbesøk Husbesøk på Hannestad 

11.08.2015 Husbesøk Husbesøk i Tune - Grålum 

30.04.2015 Postkasse aksjon 1. mai 
Utlevering av materiell, Bjørnstad, Lande, 
Brevik og Yven  

29.04.2015 Husbesøk Husbesøk på Hannestad 

 
 
Tune Arbeiderpartilags hovedarrangement i valgkampen var familiearrangementet 26. 
august i landeparken. Telt for servering og underholdning kom godt med i regnværet. 
Arbeiderpartilaget stod for grilling av hamburgere og pølser og det ble rigget stand med 
valgkampmateriell. Underholdningen bestod av «Skrimmel og Skrammel» fra barne-TV, 
Politimester Bastian v/ Kai Robert Johansen og Lande skolemusikkorps.  Jonas Gahr Støre og 
ordfører Sindre Martinsen-Evje holdt appell. Skogsløype for barna utgikk pga. regnvær. Tross 
dårlig vær var arrangementet godt besøkt med mange barnefamilier. 
Lagets medlemmer deltok også aktivt på arrangementer i andre deler av kommunen. 
Valgresultatet ble solid, med rent flertall til Sarpsborg Arbeiderparti.  
 
Materiell og utstyr  
Laget benyttet i stor grad materiell laget av Sarpsborg Arbeiderparti, i tillegg ble det laget en 
egen løpeseddel for Jelsnes. Dette for å sette fokus på at Arbeiderpartiet er imot nedleggelse 
av Jelsnes barneskole.  
På standsaksjonene ble det delt ut vafler, roser og informasjon til velgere. Laget har eget telt 
som ble benyttet ved samtlige standsaksjoner og arrangementet i Landeparken.  
 
Skolering/ Medlemsutvikling 

Lagets medlemmer har benyttet seg av skoleringstilbudet til Sarpsborg-  og Østfold 
Arbeiderparti. 
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Media 

Flere av lagets medlemmer og tillitsvalgte ha vært aktive i media og på sosiale medier, og 
profilert partiet på en god måte.  Vi har fått god dekning i Sarpsborg Arbeiderblad vedr lagets 
engasjement i trafikksikkerhet lands Rv114 - strekningen Grålum-Greåker. Befaring ble også 
foretatt med representanter fra Østfold Fylkeskommune, i tillegg deltok representanter fra 
Statens vegvesen. Befaringen langs Rv114 ble også dekket av Sarpsborg Arbeiderblad.  
Jørund Wangberg har vært Tunes representant i saken. 
 
Vi ønsker oss mer fokus på vannkvaliteten i Tunevannet i fremtiden. 
 
Konklusjon 

Tune Arbeiderpartilag er fornøyd med året. Likevel ønsker vi oss enda flere aktive 
medlemmer og enda større oppslutning om lagets aktiviteter. Vi har god økonomi og laget 
har i denne perioden lagt et godt grunnlag for neste års aktiviteter.  Laget har engasjerte og 
positive medlemmer og tillitsvalgte som ikke har vært redde for å gjøre en jobb. 
 
 
Lisbeth Nesteng      
(sign) leder       (sign) sekretær 
 
Kai Robert Johansen 
(sign) nestleder 
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Årsberetning for Borgen Arbeiderlag 2015  
 
Styret: 
Årsmøte som var 25.02.15, valgte følgende til styret:  
Leder:    Tor Egil Brusevold 
Nestleder:   Ole Jørgen Hommeren 
Sekretær:   Inger-Johanne Fjeldbraaten 
Kasserer:   Inger Christin Torp 
Studieleder:   Linda Mari Halvorsrød 
Styremedlemmer:  Einar Lunde 
   Steinar Bodal 
   Kristine Oshaug Andersen 
   Grethe Lise Ingerø 
Varamedlemmer:  Åge Willy Elstrøm 
   Karin Brenden Korneliussen 
   Anne Ragnhild Hasle 
   Per Hugo Samuelsen 
 
Som revisor ble valgt Heine Nilsen 
 
Studieleder Linda Mari Halvorsrød ba seg i september 2015 fritatt fra verv i styret og Åge 
Willy Elstrøm rykket opp som fast medlem av styret for resten av årsmøteperioden.  
 
Møter:  
 
Styret har hatt 15 styremøter i perioden.  
 
For medlemmer og andre interesserte ble det arrangert sammenkomst på tidligere Skjeberg 
rådhus 1. mai med blant annet appell fra ordføreren og opptreden fra lokale krefter 
inkludert Borgen sangkor. Det var stor oppslutning om arrangementet med ca. 100 
deltagere.  Arrangementet var et samarbeid mellom Borgen, Søndre Skjeberg og Navestad 
Arbeiderlag.   
 
Våren 2015 ble det arrangert medlemsmøte hvor FAU’ene fra skolene var invitert for å 
redegjøre for sitt syn på forslag til skolebruksplan som skulle behandles i bystyre før 
sommeren. FAU på Navestad var også invitert. Alle FAU’er var representert med unntak av 
Borgen barneskole. Rektor på Hafslund møtte på vegne av kommuneadministrasjonen.  
 
Høsten 2015 har det vært 2 medlemsmøter i samarbeid med Søndre Skjeberg og Navestad 
Arbeiderlag.  Ett av temaene for første møte var trasévalg for ny sarpebru og jernbane. 
Innleder var Svein Larsen. Morten Gressum var også til stede og redegjorde for 
trafikksikkerhetsplan. Plan for folkehelse var tema på andre møte. Innleder var Grethe Lise 
Ingerø.  
 
Lagets leder m.fl. deltok i møte for nye medlemmer i fylkeslagets regi.  
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Aktiviteter i forbindelse med kommunevalg 2015.  
  
Aktiviteter for laget fra årsmøte i februar og fram til september dreide seg i alt vesentlig om 
valgkampen til kommune- og fylkestingsvalget 2015. 
 
Det ble laget egen brosjyre for Borgen Arbeiderlag med presentasjon av lagets 
listekandidater og lokale saker i tillegg til det valgmateriale som ble laget av 
kommunepartiet.  
 
Laget arrangerte stands lokalt hver lørdag i valgkampen. I tillegg var det hver uke husbesøk 
med utdeling av roser og materiell. Siste uka var det også utdeling av materiell i postkasser. I 
tillegg til lokale arrangementer, deltok også flere av lagets medlemmer i valgkampen i andre 
områder av kommunen. Oppslutningen om valgkampen fra styret og flere øvrige 
medlemmer var god. 
 
Valgresultatet viste et resultat for Arbeiderpartiet for Borgen Arbeiderlags område som 
gjennomsnittlig lå nær 3 % over resultatet i kommunen for øvrig.  
 
Andre aktiviteter:  
 

- Laget har vært engasjert i flere reguleringsplaner og andre tiltak vedrørende 
infrastruktur og nærmiljøtiltak for området Borgen/Sandbakken/Skjeberg.  

- Laget har i forkant av møter i representantskapet gått gjennom og drøftet saker til 
behandling der. I den sammenheng har det også vært lagt mest vekt på lokale saker 
fra lagets side.  

- Laget har sendt innspill til styret i kommunelaget vedrørende form og innhold i 
representantskapet.  

- Laget hadde også en grundig gjennomgang av forslag til budsjett for 2016 og sendte 
skriftlig innspill i den sammenheng.  

 
Lokaler:  
 
Laget disponerer faste lokaler i ASVO- bygget på Borgen. Her disponeres kantina til møter. 
Laget har også et eget kontor og lagerrom i bygget. Dette er en ordning som erstatter vår 
livsvarige bruksrett i Fremtidsborg som er solgt og revet i perioden. Lagets løsning for lokaler 
var en klausul som ble lagt inn ved salget av Fremtidsborg til ASVO.  
 
Representasjon:  
 
Laget er representert i Sarpsborg AP Steinar Bodal og Anne Ragnhild Hasle som vara til 
styret.  
I styret for Østfold AP sitter Inger Christin Torp.  
 
I representantskapet for Sarpsborg AP sitter hele styret samt 1. vara til styret. 
Varamannslista til representantskapet har vært som for styret.  
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Faste medlemmer fra Borgen i bystyret for perioden 2011 – 2015 var Tor-Egil Brusevold, 
Grethe Lise Ingerø og Thor Pinås. Disse fortsetter etter valget supplert med Per Hugo 
Samuelsen.  
 
I fylkestinget for perioden 2011 – 2015 sitter Inger Christin Torp.  
 
Grethe Lise Ingerø er etter valget medlem av komite for samfunnsutvikling.  
Inger Chrristin Torp er nestleder i kontrollutvalget og Per Hugo Samuelsen er medlem.  
Tor-Egil Brusevold er leder av utvalg for landbruk og teknikk. 
Karin Brenden Korneliussen er valg som styreleder for Frivilligsentralen Sentrum.   
 
Jon Fjærvik er medlem av styret for Frivilligsentral Øst.  
 
Leder og studieleder er medlemmer av representantskapet i Østfold AOF.  
 
Medlemmer:  
 
Pr. 31.12.15 har laget 80 betalende medlemmer.  
 
Sluttord:  
 
2015 har vært et meget aktivt år for laget. I tillegg til engasjement i lokale saker, har mye 
dreid seg om valg i 2015. Tiltak med sikte på å aktivisere medlemmer bør styrkes ytterligere i 
kommende periode. Inkludering av nye medlemmer bør i denne sammenheng stå sentralt. 
Engasjement i forhold til lokale saker bør også videreføres og styrkes.  
 
 
Borgen den 17.02.16 
 
Tor-Egil Brusevold 
leder 
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Årsberetning for Hafslundsøy Arbeiderlag 2015  
 
 
Styrets sammensetning: 

Leder Trine Jørgensen 
Nestleder Leif Aarum 
Kasserer Per Jonny Martinsen 
Sekretær Kjell Øivind Hansen 
Styremedlem/studieleder Svend Ole Arnesen 
Styremedlem Bjørn Olsen 
Styremedlem Christin Knold Hansen 
Varamedlem Pia Viken Kristiansen 
Varamedlem Øystein Gundelsby 
Varamedlem Bjørn Christoffersen 
Varamedlem 
 
 
Følgende i 
representantskapet:  
 
Trine Jørgensen 

Bjørn Christoffersen 
Pia Viken Kristiansen 
Svend Ole Arnesen 
Leif Aarum 
Varamedlemmer 
Per Jonny Martinsen 
Kjell Øivind Hansen 
Bjørn Olsen 
Kristin Knold Hansen 
Øystein Gundelsby 
Stig Hansen 
 
 

 

Stig Hansen 
 

 
Møter 
Laget har i løpet av perioden hatt 1 ordinært og 1 ekstraordinært årsmøte, 7 styremøter – de 
fleste sammen med Varteig arbeiderlag og 2 mindre planleggingsmøter i forbindelse med 
valget. 
 
Medlemmer 
Laget har 30 betalende medlemmer – en tilbakegang på 2  medlemmer fra 2014. 
 
  



Side 24 av 35 

 

Saker 
Busslommer på Nordbyveien 
Det er vedtatt budsjett i fylkeskommunen for å innsette 2 busslommer ved «Mega».   Laget 
hadde i regi av den nye laget et møte med Cecilie Agnalt fra gruppa i fylkeskommunen om 
den videre utviklingen.   Fylket skal på nytt behandle saken i april.   Styret vil innen den tid 
utarbeide et notat om trafikksikring og trafikk på Nordbyveien. 
 
Valgkampen 
Det ble gjennomført en god valgkamp på Hafslundsøy og Varteig med stands de 3 siste 
fredagene og lørdagene på Mega med godt frammøte og husbesøk.   Valgresultatet ble 
meget godt på Hafslundsøy med 58,3% av stemmene og Varteig med 29,2%.    
Ved oppsummeringen i styret ble det pekt på at det er viktig også å ha folk på stands utenfor 
sentrum også under avslutningen. 
Trine Jørgensen og Christin Knold Hansen kom inn som faste representanter. 
Begge kom med i Plan og økonomiutvalget. 
 
Sammenslåing 
Mye av aktiviteten i forrige periode lå på å tilrettelegge for en sammenslåing av Hafslundsøy 
og Varteig arbeiderlag.   Etter noen forberedende møter ble det innkalt til konstituerende 
årsmøte i Hafslundsøy og Varteig arbeiderlag 9. november hvor følgende vedtak ble fattet: 
«Hafslundsøya  Arbeiderlag og Varteig og Ise Arbeiderlag vedtar  å slå seg sammen. Det nye  
arbeiderlaget vedtar selv vedtekter og navn. 
Organisasjonsnummer og bankforbindelse til Hafslundsøy Arbeiderlag videreføres i det nye 
arbeiderlaget. 
Sammenslåingen er gjeldene fra dags dato, og vedtak fattet på konstituerende møte for 
Hafslundsøy og Varteig arbeiderlag er bindende for begge lag. 
Hafslundsøy arbeiderlag har en del penger og en forutsetter at øyalagets engasjement i 
Furuheim, 1. mai og i skolemusikken videreføres med eventuelt tildeling av midler». 
 
Hafslundsøya arbeiderlag hadde samme dag ekstraordinært årsmøte som godkjente 
sammenslåingen. 
Det ble også valgt nytt intrimstyre for det nye laget som skal fungere fram til nytt årsmøte.   
 
Dette styret består av: 
Leder   Morten Gressum 
Nestleder  Trine Jørgensen 
Sekretær  Kjell Øivind Hansen 
Kasserer  Elsie Brenne 
Styremedlemmer Rolf Lunde 
   Christin Knold Hansen 
   Thorbjørn Olsen 
   Pia Viken Kristensen 
   Nils Jørgen Derbakk 
Varamedlemmer 
   Svend Ole Arnesen 
   Jan Henning Hansen' 
   Bjørn Christoffersen 
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   Per Jonny Martinsen 
   Scott Derbakk 
   Stian Gressum 
   Rebekka Skauge 
 
 
Valgkomite: 
   Christin Knold Hansen,  
   Jan Henning Hansen 
   Scott Derbakk 
 
Sluttord 
Med sammenslåingen av Hafslundsøy og Varteig arbeiderlag er det lagt grunnlag for en 
større aktivitet enn dagens to lag kan vise til. Det setter selvfølgelig krav til de nye 
tillitsvalgte om å skape denne aktiviteten. 
 
For Hafslundsøyas vedkommende vil oppfølging av trafikksikkerhetstiltak på Nordbyveien 
være viktig i perioden og som må løftes inn i arbeidet i det nye laget og inn i Sarpsborg 
Arbeiderparti og Østfold Arbeiderparti. 
 
Styret takker for samarbeidet i året som gikk og ser fram mot et aktivt år for det nye laget. 
 
Styret. 
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Årsberetning for Navestad Arbeiderlag 2015  
 

Styret har hatt følgende sammensetning:   
Leder:  Kjersti Tharaldsen 
Nestleder: Terje Larsen 
Sekretær: Alf Theodorsen 
Kasserer: Eirin Kuremyr. 
 
Styremedlemmer: Bjørn Westlund 

Jan Johanson 
Revisorer:  Odd Lilleby 
  - Anne M. Lilleby 
 
Medlemmer til representantskapet: 
Kjersti Tharaldsen. 
Jan Johansson. 
Alf Theodorsen. 
 
Repr. til årsmøte i A.O.F. Kjersti Tharaldsen og Jan Johansson. 
 
Det har i året 2015 vært avholdt 1 årsmøte og 2 styremøter 
 
I tillegg har flere fra laget deltatt på fellesmøter vedrørende utviklingen av kommunen på 
østsiden av Glomma. 
Møtene har vært avholdt i lokalene til Borgen Arbeiderlag, med mange fine temaer på 
agendaen. 
Flere av lagets medlemmer har vært med å dele ut valgmateriell vedr. Kommunevalget. 
Frivillighetssentralen på østsiden av Glomma, har kommet godt i gang. 
Det er gledelig å se at aktivitet. og besøk har vist en betydelig stigning i antall deltagere. 
Bjørn Westlund sitter i styret og er lagets representant i dette forum. 
Kjersti Tharaldsen sitter som medlem i rådet for frivillighetssentralen øst for Glomma. 
Alf Theodorsen og Jan Johanson er medlem av valgkomiteen. 
Kjersti Tharaldsen er styremedlem i Sarpsborg Arbeiderparti. 
Jan Johanson, Kjersti Taraldsen og Alf Theodorsen møtte på Sarpsborg Arbeiderpartis 
årsmøte. 
Det er stor etterspørsel etter byggeklare tomter i Sarpsborg kommune, endelig har 
Bede/Navestad område kommet på kartet. Prosjektering og en forestående utbygging av 
eiendommene, Berg, Delås,og Piplund ser endelig ut til å bli en realitet. 
Den forestående utbygging av disse områdene, vil sikre en god rekruttering til Navestad skole 
og Navestad idrettslag. 
Bussforbindelsen må bli bedre, vi må ha en bussforbindelse som kjører om Borgen den ene 
veien og til Sarpsborg den andre veien. Denne ruten hadde vi tidligere. 
Da kan vi besøke sykehjemmene og handelssentrene på denne siden og slipper å sitte i 
Sarpsborg å vente på neste buss i en time. 
 
Bede. 15 februar 2016.   Alf Theodorsen sekretær 
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Årsberetning for Varteig og Ise Arbeiderlag 2015 
 

Det går mot sammenslåing av våre lag 16.2-2016 

Årsmøtet i 2014 gikk-i likhet med laget på Øya-inn for at styret for 2014 ble prolongert 
fram til sammen-slutningen av de 2 lagene på Hafslundsøy og Varteig -og Ise til et lag. De 
2 lagene vil bli slått sammen 16.februar 2016. 

 
Styret i 2015 har derfor bestått av følgende: Morten Gressum, leder og kasserer. Rolf 
Lunde, nestleder. Thorbjørn Olsen, sekretær. Styremedlemmer: Jan Henning Hansen, 
Elsie Brenne og Nils Jørgen Derbakk. Vara til styret: Tore Lunde, Scott Derbakk og Kim 
Marius Strand. 
Representanter til Sarpsborg arbeiderpartis representantskap: Morten Gressum, Elsie 
Brenne, Rolf Lunde, Thorbjørn Olsen. Og med vara: Jan Henning Hansen, Nils Jørgen 
Derbakk og Scott Derbakk. 

 
Revisorer: John W. Johansen og Magne Nilsen 

 
Styremøter: Det ble på årsmøtet i 2015 utpekt 3 representanter fra hvert lag til et 
interimstyre i prosessen fram til sammenslutning av de 2 lagene. Fra vårt lag ble pekt ut 
Morten Gressum,Rolf Lunde og Thorbjørn Olsen.Det nevnte interimstyret har møtt 3 
ganger i løpet av året. Møtene har vært vekselsvis på Furuheim og i Bygdehallen I 
Varteig.Frammøtet har vært godt.Det har også vært 2 styremøter i det «gamle» Varteig-
og Ise styret. Det har også vært fellesmøter med begge de 2 styrene ad valgkampen 2015. 

 
Medlemsmøter: Det har vært 2 medlemsmøter i vårt lag i Varteig og Ise i forbindelse med 
nominasjonen og prosessen som er nevnt. Dessuten har det vært et felles medlemsmøte i 
januar på Furuheim der trafikkforhold med bl.a. busslommer på Øya ble drøftet etter 
innledning fra representant for Arbeiderpartiet fylkestingsgruppe i samferdsels-utvalget. 
Det nye laget vil ubetinget jobbe aktivt og målrettet for å trygge vei-og trafikkforhold i 
vårt nærmiljø. 

 
1.mai-arrangement: Det ble ikke et eget arrangement i regi av Varteig-og Ise arbeiderlag i 
2015.Medlemmene var imidlertid invitert til markering i tidligere Skjeberg rådhus med 
bl.a. tale av ordføreren. Flere medlemmer deltok. Dessuten var det god oppslutning om 
arrangementet i Sarpsborg sentrum. 

 
Valgkampen i 2015: Fra Varteig-og Ise arbeiderlag kom Nils Jørgen Derbakk og Thorbjørn 
Olsen med på valglista for Sarpsborg arbeiderparti. De 2 lagene som skal bli til ett, 
samarbeidet på tradisjonelt vis meget godt i valgkampen. Vi stilte på stands utenfor Coop 
Extra på Hafslundsøy 4 fredager og lørdager før valget. Der hadde vi stor nytte av vårt 
felles innkjøpte telt.. 
Det ble utarbeidet en felles brosjyre med opplisting av tiltak som representantene fra 
Varteig og Hafslundsøy ville gå inn for i kommende valgperiode. De 5 kandidatene fra våre 
distrikter var avbildet. Programpostene var selvsagt samordnet med 
Sarpsborg arbeiderpartis generelle programbrosjyre ble levert på stands og ved 
husbesøk under valgkampen. 
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På stands delta vi ut kaffe og gjenstander til barna i tillegg til valgmateriell og noe å bite i 
til kaffe`n. Siste lørdag før valget stilt vi med 2 trekkspillere. 
 
Noen deltok på stands i sentrum ved et par tilfelle. 

Noen av medlemmene deltok på Husbesøk på Hafslundsøy og på Hasle og også på 
Borgen. Vi ble godt mottatt overalt. Roser er populære og folk flest liker å få 
oppmerksomhet. 
Det ble også skrevet leserinnlegg i forbindelse med valgkampen. 

 
Resultatet av valget. Sarpsborg arbeiderparti gjorde et kjempeflott valg med over 50% 
oppslutning. Fra Hafslundsøy kom det inn 2 representanter på fast plass i bystyret. Våre 
representanter fra Varteig kom ikke inn. Nils Jørgen ble vararepresentant som blir fast 
invitert til partigruppas møter, Thorbjørn kom også som vararepresentant på lista. 
Et par av våre medlemmer deltok på trivelig jubelmøte på hotell Scandic i 
Fr.stad 29.oktober. 

 
Vartunsaken: Som svært mange medlemmer forøvrig deltok mange av medlemmene i 
våre 2 arbeider lag på festkonserten på Vartun i forbindelse med markeringen og 
markedsføringen av nye leiligheter på Vartun. Det var et flott konsert med Ole Ivars og stor 
oppslutning. Senere kom det fram at eieren hadde planer om å leie ut Vartun til 
midlertidig asylmottak. Dette var lite populært både i Varteig og på Øya. Nå er det ut til at 
tankene om slik mottak har falt bort. VI får håpe på og arbeide aktivt for at det skal bli 
gode og varierte boliger på Vartun. 

 
 

Sosialt miljø i laget: Det var godt samarbeid og en fin tone under valgkampen. VI i 
Varteig-og Ise arbeiderlag hadde dessuten en riktig trivelig og godt besøkt festkveld i 
tradisjonell stil på Lundehytta i september. Vi i det nye felleslaget bør fortsette med gode 
miljø tiltak. Gjerne på Lundehytta,på Strømstad-Sandefjordferja og annet. Disse 
aktivitetene og andre positive arrangementer bør selvsagt være for alle medlemmene i 
det nye sammenslåtte arbeiderlaget. 

 
Utmerkelse til Rolf Lunde: På siste bystyremøtet i perioden 2011-15 ble Rolf Lunde 
tildelt en ærerik utmerkelse av ordføreren fra KS-for aktivt deltagelse og engasjement 
i kommunestyret i Varteig og bystyret i Sarpsborg gjennom flere 10-år. 

 
Hasle i Varteig   16.2-2016 Thorbjørn Olsen, sekretær 
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Årsberetning for Søndre Skjeberg 
 

Laget hadde ved årsskiftet 2015-2016 i alt 32 medlemmer. I forhold til foregående år er 
dette samme antall medlemmer.  
 
Styret har i årsperioden bestått av følgende: 
Leder   Tore Andresen 

Nestleder  Bjørn Hansen Lysås 

Kasserer  Svein Larsen 

Sekretær  Stig Hansen 

Medlemmer 

1. Steinar Gulbrandsen 

2. Ronny Øksnes 

3. Auf representant i styret Sofie Tømmerås Lyshagen 

Revisorer:  Torger Karlsen og Stig Hansen 

1 representant (fra laga) til AOF: Torger Karlsen 

 
Medlemmer til representantskapet: 

1. Tore Andresen 

2. Bjørn Hansen Lysås 

3. Sofie Tømmerås Lyshagen 

4. Ronny Øksnes 

5.  Stig Hansen 

Vararepresentanter: 

1. Torger Karlsen 

 

Valgkomite: 

Torger Karlsen og Svein Larsen 

 
Møtevirksomheten i årsmøteperioden: 

 

Styremøter: 

Det har vært avholdt 3 felles styremøter med Borgen Arbeiderlag. Laget har ikke hatt egne 

styremøter i perioden 
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Medlemsmøter: 

5. oktober – Fellesmøte med Borgen Arbeiderlag – Tema var Trafikksikkerhetsplan og 

Jernbanetrase. 

30. november – Fellesmøte med Borgen Arbeiderlag – Tema var Plan for Folkehelse 

 

Valgkampskolering: 

Flere av lagets medlemmer deltok på valgkampskoleringen i Strømstad i januar. 

 

Valgkampen 2015: 

Det ble avholdt husbesøk Guslundfeltet og Hornnesområdet  

I tillegg ble det avholdt stands to ganger ved Joker Ullerøy. Stand på Rema måtte avlyses da 

parkeringen lå under vann. Flere av lagets medlemmer var også aktivt med i valgkampen 

andre steder i kommunen, både på partiets og andre lags arrangement. Laget hadde et 

spesielt godt samarbeid med Borgen Arbeiderlag i valgkampen. 

 

Folkevalgte. 

Svein Larsen: Bystyret / Plan og Økonomiutvalget / Administrasjonsutvalget / Utvalg for 

eiendom og næring / Utvalg for hastesaker/ KS Østfold / Valgkomite 2015 – 2019 / 

Gruppeleder 

Sofie Lyshagen: Bystyret / Utvalg for Landbruk og Teknikk 

Stig Hansen: Bystyret / Plan og Økonomiutvalget / Administrasjonsutvalget / 

Forhandlingsutvalget. 

Tore Andresen: 3. vara til Komite for samfunnsutvikling. 

 

Folkevalgt opplæringen i oktober 

De av lagets medlemmer som ble valgt inn i komiteer og utvalg deltok på 

folkevalgtopplæringen partiet hadde i Fredrikstad 30. og 31. oktober. Dette var et svært 

nyttig tiltak, da det i denne perioden er en rekke nye representanter for partiet, men også 

veteranene i partiet hadde nytte av denne opplæringen. 
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Styrets sammenfatningsvise konklusjon: 
Det har i perioden vært liten aktivitet i laget. De få som er aktive i laget er også svært aktive 
på andre områder i partiet og annet. 
Dette medfører at det har vært liten tid til å drifte selve arbeiderlaget. Det meste av årets 
aktiviteter er gjort i samarbeid med Borgen arbeiderlag. Dette samarbeidet har for vår del 
fungert meget bra. 
 
Det kan se ut som det er vanskelig å få bygget opp lokal aktivitet i laget igjen. Vi trenger å få 
med flere til å gjøre en jobb hvis dette skal lykkes. 
Her har det nye styret en jobb å gjøre i 2016. Man bør kanskje også starte en 
organisasjonsdebatt i Sarpsborg Arbeiderparti vedrørende arbeiderlagenes fremtid. Dette 
fordi det er svært forskjellig hvor mange som er aktive i lagene, og hvilken aktivitet som 
bedrives. 
 
 
Tore Andresen        Stig Hansen 
Leder          Sekretær 
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Årsberetning for AUF 2015  
 

Dette har vært en svært hektisk periode der vi blant annet har drevet valgkamp og snakket 
for de unge under budsjettforhandlingene. Den intensive valgkampen startet rett etter 
årsmøtet i august. Da var vi de første som var oppe om morgenen og de som var sist i seng 
om kvelden. Vi besøkte utallige mange husstander blåst opp utallige mange ballonger og delt 
ut utallige mange roser. Vi har vært ute i øsende regn og i strålende sol. Vi ga alt vi hadde og 
litt til for vi hadde sett resultatene av å ha en blåblå regjering i to år, og ville vise folket at de 
burde stemme på et parti som førte en sosial politikk og ikke minst for å kjempe for det vi 
mente var den beste politikken å føre. Det harde strevet ga virkelig resultater. 
Arbeiderpartiet fikk rent flertall i Sarpsborg med hele 50,6 prosent oppslutning blant 
velgerne! Sarpsborg AUF fikk inn 3 av 5 listekandidater i bystyret. Stian, kenan og Naima kom 
alle inn og taler nå de unges sak for at Sarpsborg skal være et bedre sted for ungdom å leve.  
  
På temakvelder har vi fått masse nyttig kunnskap og hatt det hyggelig sammen sosialt. Vi har 
hatt temakveld om arbeiderbevegelsen og om AUFs skolepolitikk. Det har blitt mye pizza, 
latter og diskusjoner.  
 
Hannah Marie Kardoley, leder Sarpsborg AUF. 
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Regnskap 2015 
 

    

 Regnskap Budsjett  Regnskap 

 2014 2015 2015 

Beholdning pr. januar 943,90   943,90 

Bankbeholdning, driftskonto 347 372,54   464 505,05 

Bankbeholdning, kapitalkonto 4 957,49   5 001,49 

SUM 353 273,93   470 450,44 

        

INNTEKTER:       

Andel av renter av fond 82 084,80 80 000,00 43 925,60 

Renter av bankkonti 983,00 1 000,00 239,00 

Statsstøtte 161 132,70 160 000,00 167 081,38 

Støtte fra Sarpborg kommune 37 170,00 37 000,00 38 994,56 

Overføring fra kapitalkonto «fond»   500 000,00 500 000,00 

Diverse 3 525,00   71 974,15 

SUM 284 895,50 778 000,00 822 214,69 

       

UTGIFTER:       

Skolering, kurs 60 356,50 60 000,00 81 013,78 

Møteutgifter 33 755,97 30 000,00 52 516,39 

Porto/telefon/kopi/rekvisita 5 126,00 6 000,00 6 890,71 

Annonser 7 589,00 6 000,00 1 035,00 

Partikontoret 35 000,00 35 000,00 27 064,00 

Kontingenter 6 800,00 6 500,00 2 750,00 

Landsmøtefondet 18 904,00 19 000,00 18 945,00 

Lagsstøtte 47 040,00 35 000,00 40 994,50 

Bevilgninger, gaver 2 000,00 2 000,00 2 000,00 

Godtgjørelser, honorar 10 000,00 10 000,00 10 000,00 

Bystyregruppa, kvinnepolitisk styre 808,80 6 000,00 2 224,00 

Diverse 17 386,50 12 500,00 1 200,00 

Valget 2015   550 000,00 458 404,80 

Valgkamp 4 115,89     

SUM 248 882,66 778 000,00 705 038,18 

        

BALANSE       

Inngående balanse 317 261,09   353 273,93 

Kapitalkonto, intern overføring       

Resultat 36 012,84   117 176,51 

Beholdning pr. februar 353 273,93   470 450,44 
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Kapitalkonto «Fondsregnskap» 2015 
 

SARPSBORG ARBEIDERPARTI         

            

         

            

  2014 2015   

Beholdning pr. 01.01   3 928 672,02   3 949 193,22   

Overført partiet valg       500 000,00   

            

            

        3 449 193,22   

            

Årets renter 102 606,00   54 907,00     

Overført til partiets drift 82 084,80   43 925,60     

Tilført kontoen   20 521,20   10 981,40   

            

Beholdning pr. 31.01.16   3 949 193,22   3 460 174,62   

            

            

Sarpsborg             

            

__________________           

Anne Gro Pedersen           

(sign) 

Kasserer           

            

            

            

REVISJONSBERETNING.           

            

Undertegnede revisor har revidert Sarpsborg 

Arbeiderpartis årsregnskap og kapitalkonto for        

«fondsregnskap» året 2015. Posteringer og bankbeholdning er kontrollert og funnet i orden. 

Regnskapet foreslås 

godkjent.           

            

            

Sarpsborg, ________________         

            

            

__________________________________________________________   

Per Hugo Samuelsen           
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Budsjett 2016 
 

 Budsjett Regnskap Budsjett 

 2015 2015 2016 

Beholdning pr. januar   943,90   

Bankbeholdning, driftskonto   464 505,05   

Bankbeholdning, kapitalkonto   5 001,49   

SUM   470 450,44   

        

INNTEKTER:       

Andel av renter av fond 80 000,00 43 925,60 40 000,00 

Renter av bankkonti 1 000,00 239,00 200,00 

Statsstøtte 160 000,00 167 081,38 155 000,00 

Støtte fra Sarpsborg kommune 37 000,00 38 994,56 37 000,00 

Overføring fra kapitalkonto «fond» 500 000,00 500 000,00   

Bruk av tidligere års overskudd, 1 mai     200 000,00 

Diverse   71 974,15   

SUM 778 000,00 822 214,69 432 200,00 

        

UTGIFTER:       

Skolering, kurs 60 000,00 81 013,78 70 000,00 

Møteutgifter 30 000,00 52 516,39 40 000,00 

Porto/telefon/kopi/rekvisita 6 000,00 6 890,71 7 000,00 

Annonser 6 000,00 1 035,00 8 000,00 

Partikontoret 35 000,00 27 064,00 27 100,00 

Kontingenter 6 500,00 2 750,00 5 000,00 

AOF Sekretærtjenester       

Landsmøtefondet 19 000,00 18 945,00 19 000,00 

Lagsstøtte 35 000,00 40 994,50 34 400,00 

Bevilgninger, gaver 2 000,00 2 000,00 2 000,00 

Godtgjørelser, honorar 10 000,00 10 000,00 10 000,00 

Bystyregruppa 6 000,00 2 224,00 4 000,00 

Diverse 12 500,00 1 200,00 5 700,00 

Valget 2015 550 000,00 458 404,80   

Bruk av tidligere års overskudd, 1 mai     200 000,00 

SUM 778 000,00 705 038,18 432 200,00 

        

BALANSE       

Inngående balanse   353 273,93   

Kapitalkonto, intern overføring       

Resultat   117 176,51   

Beholdning pr. februar   470 450,44   

    

 

 

 

 

 


